



White lithium grease

- HEAVY DUTY LUBRICANT.
- WILL NOT WASH OFF, MELT OFF,
OR FREEZE.



EXTREME DANGER
VERY FLAMMABLE. POISON.
CONTENTS UNDER PRESSURE.
IRRITANT.

AS1013

Net wt. 284g

Read entire label before using this product. EXTREME DANGER: CONTENTS MAY CATCH FIRE. CONTENTS HARMFUL. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. MAY IRRITATE EYES. MAY IRRITATE SKIN. DANGEROUS FUMES FORM WHEN MIXED WITH OTHER PRODUCTS. Do not smoke. Do not get in eyes or on skin or clothing. Do not breathe fumes. Do not puncture. Do not burn. Do not mix with other household chemicals. Use only in a well-ventilated area. Keep away from flames, such as a pilot light, and any object that sparks, such as an electric motor. Keep out of reach of children. Wear rubber gloves and safety goggles. Wear a NIOSH-approved respirator. Store away from heat. **FIRST AID TREATMENT:** Contains Hexane, Propane-isobutane mixture, and Mineral Oil. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes or on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person into fresh air. **KEEP AWAY FROM THE REACH OF CHILDREN.** Made in the U.S.A. for Transbec Inc., Montreal, Canada. Revision 2003A CRC#568F



Graisse blanche au lithium

- LUBRIFIANT À SERVICE SÉVÈRE.
- NE S'ENLEVE PAS, NE FOND PAS ET
NE GELE PAS.



DANGER EXTRÊME
TRÈS INFLAMMABLE. POISON.
CONTENU SOUS PRESSION.
IRRITANT.

AS1013

Poid net 284g

Lire toute l'étiquette avant d'utiliser ce produit. DANGER EXTRÊME: LE CONTENU PEUT S'ENFLAMMER. CONTENU NOCIF. CE CONTENAINT PEUT EXPLOSER LA PEAU. DÉGÂGE DES CHAUFFE. PEUT IRRITER LES YEUX. PEUT IRRITER LA PEAU. D'AUTRES PRODUITS. NE ÉMANSIONS DANGEREUSES LORSQUE MÉLANGE AVEC D'AUTRES PRODUITS. Ne pas fumer. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Ne pas perforer. Ne pas brûler. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir loin des flammes, telle une flamme pilote, et de tout objet produisant des étincelles, tel un moteur électrique. Tenir hors de la portée des enfants. Porter des gants de caoutchouc et des lunettes anti-éclaboussures. Porter respirateur approuvé par NIOSH. Conserver loin des sources de chaleur. **PREMIERS SOINS:** Contient de l'hexane, un mélange isobutane-propane, et de l'huile minérale. En cas d'injection, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux ou la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas de contact avec les vêtements, enlever ceux-ci. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée. **GARDER HORS DE L'ATTEINTE DES ENFANTS.** Fabriqué aux U.S.A. pour Transbec Inc., Montréal, Canada. Révision - 2003A

